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Zápis číslo 6/2022 

ze zasedání Komise životního prostředí Rady města Milevska  

________________________________________________________________________________ 

 

 

termín jednání:           datum 06. 09. 2022 čas 14:30 

místo jednání: terénní šetření – město Milevsko   

 

Přítomni:      

za komisi ŽP:    Mgr. Vlasta Machartová (předseda)   

    Jaroslav Kolář 

    Dana Řezáčová 

    Jan Kozák 

 

Omluveni:   Milan Branžovský 

    Karolína Mitísková 

   

Za OŽP:   Bc. Marta Bardová 

   Ing. Tereza Rašková 

Za OISM:   Ing. Michal Herma 

   Jiří Mlčkovský 

Hosté:   Ing. Jaroslav Mácha (člen rady) 

   

Program:  

 

1. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města 

 

Jednání: 

1. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města  

 

• Podnět na pokácení 3 vzrostlých lip u historické kamenné zdi na hřbitově, Milevsko 

U dotčené části kamenné zdi proběhlo místní šetření, kterého se zúčastnili členové komise a zástupci města 

z odboru životního prostředí a odboru investic a správy majetku (dále jen „odbor investic“). Předmětem 

šetření je oprava hřbitovní zdi s náklonem směrem na hřbitovní místa. Odbor investic informoval o aktuálním 

technickém stavu historické kamenné zdi, která se viditelně naklání směrem do areálu hřbitova od výsadby 

3 vzrostlých lip. Na místě vyvstala otázka, zda je situace řešitelná, případnou úpravou kořenového systému 

stromu a přijetí nápravných opatření. Odstraněním stromů nedojde k vyřešení technického stavu hřbitovní 

zdi. Vzhledem k tomu, že se stromy nacházejí na pozemku, který je veden jako nemovitá národní kulturní 

památka, bude se k této situaci vyjadřovat krajský úřad, odborem památkové péče. Stromy se vizuálně zdají 

v dobrém zdravotním stavu. Na podzim roku 2020 proběhla kontrola vazeb v korunách stromů a byl proveden 

řez. Jelikož tuto problematickou situaci nedokážeme zcela objektivně a odborně posoudit, byla mezi odborem 

investic a odborem životního prostředí domluveno vypracování dendrologické posudku stromů posuzující 

zdravotní stavu stromů, vlivu na hřbitovní zeď a vyjádření statika ke stavebně technickému stavu hřbitovní 

zdi. 

Závěr: Členové komise souhlasí s vypracováním dendrologického posudku soudním znalcem a 

vypracování vyjádření statika ke stavebnětechnickému stavu části historické kamenné zdi. Komise ŽP se 

dále přikloní k výsledkům obou odborných posudků ve věci odstranění či zachování stávajících stromů. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

• Podnět na pokácení 3 stromů (vrba, střemcha, hrušeň) za finančním úřadem u Habartova rybníka 

Podnět na pokácení 3 ks dřevin (hrušeň, střemcha, vrba) vznesl pan Masopust (dále jen „investor“) jako 

součást záměru investora na výstavbu bytových domů, kterým by byly dotčeny i pozemky města Milevska. 

Stromy se nacházejí na hrázi Habartova rybníka. Záměrem je na místě stávajících dřevin vybudovat 

účelovou komunikaci a parkovací stání. 
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Závěr: Členové komise souhlasí s pokácením dřevin za předpokladu, že bude investorovy uděleno 

stavební povolení se stávajícím záměrem. V případě, že dojde ke změnám v projektové dokumentaci bude 

požádána KŽP o nové posouzení. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

Komise ŽP: 

Souhlasí: 

• s vypracováním dendrologického posudku soudním znalcem a vypracování vyjádření statika ke 
stavebnětechnickému stavu části historické kamenné zdi. Komise ŽP se dále přikloní k výsledkům obou 
odborných posudků ve věci odstranění či zachování stávajících stromů. 

• s odstraněním 3 stromů (hrušeň, střemcha, vrba) za finančním úřadem u Habartova rybníka 
 
 
 

 

V Milevsku dne: 07.09.2022 

 

        

 

Zapsala: Ing. Tereza Rašková, v.r.          Mgr. Vlasta Machartová, v.r. 

tajemnice Komise životního prostředí          předsedkyně Komise životního prostředí 

Obdrží:  

1. Členové KŽP 

2. Ing. Jaroslav Mácha 

3. Sekretariát 

4. Bc. Marta Bardová, vedoucí OŽP 

5. K založení do spisu 


